
Valtuustokysymys valtuustotalon purkamisesta 

Onko Espoon nykyisen valtuustotalon purkaminen välttämätöntä? Liitteessä myös perustelut.  

Meri Löyttyniemen ja Kari Uotilan valtuustokysymys kysyy:  

1. Onko mahdollista, että Espoolaisten taloon suunnitellut tilat varattaisiin mm. kulttuurin ja 
kansalaistoiminnan käyttöön ja kaupunginvaltuusto jatkaisi nykyisissä toimivissa tiloissa?  

2. Olisiko nykyisen valtuustotalon purkaminen kestävän kehityksen mukaista?  

3. Onko valtuustotalolle suunniteltu muuta käyttöä, jos valtuusto siirtyy Espoolaisten taloon?  

4. Pitääkö kaupunginhallitus välttämättömänä nykyisen hyvin toimivan ja arkkitehtonisesti 
arvokkaan valtuustotalon purkamista, ja jos pitää, millä perusteilla? 
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